

No. 4739. CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. DONE AT NEW YORK ON 10 JUNE 1958<sup>1</sup>

N° 4739. CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. FAITE À NEW YORK LE 10 JUIN 1958<sup>1</sup>

WITHDRAWAL of the reservation made upon accession<sup>2</sup> concerning the applicability of the Convention to the Faeroe Islands and Greenland

RETRAIT de la réserve formulée lors de l'adhésion<sup>2</sup> en ce qui concerne l'applicabilité de la Convention aux îles Féroé et au Groenland

*Notification received on:*

12 November 1975

DENMARK

*Notification reçue le :*

12 novembre 1975

DANEMARK

(With effect from 10 February 1976, in accordance with Article X (2), it being understood that the Convention was applied *de facto* to the Faeroe Islands and Greenland from 1 January to 9 February 1976.)

(Avec effet au 10 février 1976, conformément à l'article X, paragraphe 2, étant entendu que la Convention a été appliquée *de facto* aux îles Féroé et au Groenland du 1<sup>er</sup> janvier au 9 février 1976.)

*Registered ex officio on 12 November 1975.*

*Enregistré d'office le 12 novembre 1975.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 330, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 11, as well as annex A in volumes 751, 753, 772, 805, 808, 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980 and 982.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 851, p. 278.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 330, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 753, 772, 805, 808, 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980 et 982.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 851, p. 278.